
OK Vendelboernes bestyrelsesmøde 2/2023

Tirsdag d. 18. april kl. 19.00

Klublokalet Højene Skole

Bestyrelsen fuldtallig inkl. suppleant Thomas Brix, afbud suppleant Asta Linauskas

1. Referat fra sidst godkendt

2. Siden sidst:

# Condes-aften d. 8. marts: 10-12 deltagere. Lærerigt hands-on kursus. Formen kan gentages –

learning by fælles doing

# Påskeløb omkring Viborg. Fint arrangement, fint vejr, superbe overnatningsforhold på Stoholm

Vandrerhjem. Knap 30 OKV´ ere deltog, langt de fleste overnattede på vandrerhjemmet.

3. Økonomi:

Rikke er ved at være inde i tingene. Kan endnu ikke komme i Eboks. O-service er heller ikke 100%

fungerende. Får fortsat god hjælp af forgængeren. Rikke modtager fortsat fake mails fra formanden

om at overføre penge af diverse beløbsstørrelse uden vedhæftede bilag. Husk altid

to-faktorgodkendelse via f. eks. sms. Svar aldrig retur på fakemails eller noget der ligner.

Papir til print af kort er steget markant i pris.

Hvert bestyrelsesmedlem har ret til at bruge max 1500,- kr. til relevante indkøb, uden at spørge

bestyrelsen først. Kasserer og formand er hovedansvarlige for klubbens økonomi.

4. Klubudvikling:

I 2021 bestilte vi en ETS1 (mellemtidspost) til brug for Nordic Military Championship. Den er nu

endelig kommet til Danmark og kan tages i brug snarest og senest til Nordic Military Championship

2023, hvor vi også denne gang hjælper med at afvikle arrangementet.

Vi har fået tilbud fra Emit om udskiftning af alle kontrolenheder hvert 5. år Tilbudet omfatter

Nordjysk Orienterings Udvalg, Aalborg Ok og Vendelboerne, i alt ca 450 enheder. Det betyder en

omtrentlig årlig udgift på ca. 12.000 kr, som afholdes af Nordjysk 2-Dages.

AOK lavede pretjek på vej til Fri Start ved NJ2D. Kjeld har kontakt til Andreas Popp om han kan

indarbejde pretjek i vores løbsprogram E-results

5. Kommende aktiviteter:

# NJM lang i Blokhus – senest tilmelding 28/4. Aktuelt er der 19 tilmeldte! NOU håber på flere.

Forsøger via FB at invitere interessere lokale fra Blokhusområdet

# Divisionsmatch 7. maj i Silkeborg Sønderskov. Kun 19 tilmeldte d.d. Senest tilmelding 30/4

# Find Vej 14/5: Mogens har lavet baner i Uggerby. Kjeld forhører sig om vi kan benytte bådehuset i

tilfælde af dårligt vejr. Det vedtages at annoncere på Facebook, booster koster 800,- kr. Kan

defineres til at ramme specifik målgruppe.

# Skt. Hans løb 22. juni i Tversted. Kjeld laver baner (pointløb) Bestyrelsen står for udsætning og

nedtagning af poster (Jens, Hanne, Thomas, Per) – (Kirsten, Ann, Kjeld, Hanne). Susanne tovholder

på maden

# Natløb 20/9: Allan og B&U står for arrangementet.

# Skawdyst: Stævneledelse varetages af Gert Johansen, Skive OK



# Klubtur 1.10 2023 til Løvfaldsløbet: Det tages til efterretning, at det er meget svært at ramme

egnet dato ift interessant åbent løb, ikke for tæt på og dermed konkurrent til andre arrangementer

(div. Matcher) samt at finde egnet overnatningssted. Per har forgæves forsøgt at finde overnatning

nær Silkeborg. Der er divisionsmatch ugen før og op/ned match to uger efter. Det besluttes endnu

en gang at udsætte klubturen – til 2024. Hvor og hvornår drøftes på næste møde.

# Militært Nordisk Mesterskab i Tornby 15. -16. september: Jes og Mette, AKIF står for

arrangementet. OKV er tilbudt og har accepteret at stå for bemanding af start og mål/ beregning.

Der er aftalt et vederlag på 25.000,- kr. for ydelsen. Jens og Susanne vil gerne hjælpe til, evt. Rikke.

Kjeld er tovholder for OKV. NB: Der vil blive brug for yderligere hjælp til postindsamling. Måske

menige klubmedlemmer vil hjælpe!

6. NJ2D24:

Fortræning i Tornby: Ole Thomsen Banelægger

Natløb i Tornby Banelægger??

Langdistance Uggerby: Banelæggere Allan og Mathias Reiche, evt. en mere. Banekontrol Sami

Aarnio.

Mellemdistance Uggerby: Banelæggere Jørn Bachmann og Hans Ingemann Pedersen. Banekontrol?

Stævneplads er fortsat ikke godkendt

Mål: Ann og Kirsten

Start: Jacob

Stævneledelse: Kjeld, Thomas og Asta.

Pioner: Henning

Kiosk: Hanne

Parkering:? Vigtig funktion

7. Ungdomsudvalg:

Intet nyt. Godt fremmøde til tirsdagstræningerne. Fællestræning for alle - voksne som ungdom 2.

maj i Uggerby. Allan laver flyer for at annoncere herom

8. Kortudvalg:

Gideminas har været her – og er færdig med Råbjerg syd. Har ikke tid til mere i år.

Tornbykortet revideres af Jes og Mette til Nordic Military i september.

Kjeld tegner det meget tætte område vest for åen i Uggerby!?. Der er sket meget udtynding i skoven

9. Træningsudvalg:

Juleløbet i Tornby: Simon, Signe og Kjell Walther laver baner

2. påskedag måtte klubløb aflyses grundet mangel på banelægger

Banelæggerteams´enes sammensætning skal vurderes igen til efteråret

10. Kommunikation:

Jens har haft kontakt til Jan P og til Kirstens svigerdatter (programmør). Der er tekniske udfordringer

med at hjemmesiden i Joomla formatet, som er det, vi har licens på. Det er en større og kompliceret

proces. Arbejdet fortsætter. Hjemmesiden skal være informativ, let at finde rundt i og let at lægge

nyt stof op på.

11. Evt.

Hjertestopkursus har senest været afholdt i 2019. Gentages til efteråret. Anne Marie Søborg vil

gerne undervise igen. Dato følger.

12. Næste møde 23/8 kl. 19.00

Mødet slut 21.10. Referent Hanne Bak-Mikkelsen


